
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VÝKONNÉHO VÝBORU KSH 
KRÁLOVÉHRADECKÉHO KRAJE KONANÉHO DNE 18. 06. 2023 

v Bílých Poličanech  
Začátek: 17:00 hod. 
 
Přítomní: Ivan Kraus, Eva Steinerová, Jan Černý, Miloš Kratěna, Vladislava Šídlová, Petr 
Hepnar, Jiří Řeháček, Marcela Hlávková, Milan Kligl, Ing. Vladimír Vondruška  
 
Ostatní: Volšičková Anna,  
 
Omluveni: Ing. Dagmar Bittnerová, František Podolník, Milada Řeháková, Julie Burdychová, 
Milan Dufka, Jitka Reichrtová, 
 
 
Program:                                                                                                                                                          
1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu, schválení programu                                           
2. Informace z vyšších orgánů    
3. Informace z KSH KHK 
4. Různé 
5. Závěr 
 
 
Ad 1. Zahájení, volba zapisovatele, ověřovatele zápisu a schválení programu 
Jednání zahájil starosta Ivan Kraus. Zapisovatelkou byla navržena Anna Volšičková a ověřovatel 
zápisu Eva Steinerová 
 
Usnesení č. 2023/15: VV KSH KHK schvaluje zapisovatelku, ověřovatele zápisu a program 
jednání.  
Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

Ad 2. Informace z vyšších orgánů  
Starosta KSH KHK informoval o jednání, které proběhlo v Brně v rámci Pyrosu. ÚORHS byla 
požádaná GŘ HZS o školení rozhodčích instruktorů z řad HZS. Poté starosta KSH KHK informoval 
o fungování Hasičské školy v Bílých Poličanech. Po jednání s HVP nám cesta okolo budovy nebude 
odprodána, ale poskytnou nám služebnost. Starosta KSH KHK informoval o změně vedení HVP. 
Do datových schránek přišly dotazníky od NSA, v případě nejasností se obracejme na kancelář SH 
ČMS.  
Dále zmínil, že proběhla akce otevření Hasičského domu, byla vysoká návštěvnost.  
 
Usnesení č. 2023/16: VV KSH KHK bere na vědomí informace z vyšších orgánů. 
Hlasování: jednomyslně schváleno 



Ad 3. Informace z KSH KHK 
Starosta KSH KHK poděkoval starostovi OSH Trutnov za pomoc s odstěhováním kanceláře 
z Trutnova do Bílých Poličan. Dále poděkoval HZS KHK za zapůjčení vleku. Požádal členy VV za 
pomoc s odstěhováním ještě jedné kanceláře.  
Informoval o posekání plochy pro přípravu táborů a požádal o pomoc při stavění stanů. Stavění 
stanů proběhne 27. – 28. 6. 2023.  
Proběhla diskuze o průběhu KK ZHVB. Návrh VV KSH KHK je postup na KK 2 hlídky z každé 
kategorie z okresního kola. Nejlépe OK ZHVB uskutečnit do půlky října.  
 
Usnesení č. 2023/17: VV KSH KHK bere na vědomí informace z KSH KHK. VV KSH KHK navrhuje 
KORM průběh KK ZHVB. 
Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

Ad 4. Různé 
 

A. Vyznamenání 

Navrhovaná vyznamenání byla projednána 
 
Usnesení č. 2023/18: VV KSH KHK schvaluje předložená vyznamenání. 
Hlasování: jednomyslně schváleno 

 

Ivan Kraus poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání. 

Konec jednání 19:15 hod. 
  


